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Protokół Nr 8/11 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 25 marca 2011 roku 

 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Opieka zdrowotna w Gminie Stryków  w świetle reorganizacji ZOZ w Głownie z 

uwzględnieniem osób dorosłych oraz dzieci i młodzieży. 

2. Informacja Burmistrza M-G Stryków dotycząca zagospodarowania zalewu w 

Strykowie. 

3. Sprawy różne.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1.  

 

Informacje na temat opieki zdrowotnej w Gminie Stryków  w świetle reorganizacji ZOZ w 

Głownie przedstawił doktor Michał Klincewicz zastępca dyrektora spółki Remedium, który 

powiedział, że nie da się oddzielić gminy od miasta. SP ZOZ w Głownie jest w stanie 

likwidacji, która została przedłużona o rok (do 31.12.2012 r.), chodzi o przyznanie środków w 

ramach programu restrukturyzacji, nie podjęto jeszcze decyzji kiedy i ile będzie 

sfinansowane, ten proces zbliża się ku końcowi, dokładnie temat zna burmistrz miasta 

Głowna. Przystąpienie do programu restrukturyzacji było komercjalizacją ZOZ-u, 

przekształceniem w spółkę Prawa handlowego z udziałem samorządu.  

W gminie Stryków mamy aktualnie pełną obsadę. W każdym ośrodku jest lekarz, jest obsługa 

pielęgniarska. Bratoszewice na przykład są teraz w najlepszej sytuacji od wielu lat, w końcu 

mają stomatologa – mówił doktor Klincewicz. Poinformował także na temat ośrodka w 

Niesułkowie, gdzie po wielomiesięcznej przerwie wrócił lekarz oraz do sytuacji w Dobrej, 

którą również ocenia jako stabilną. W samej strykowskiej przychodni pod względem 

personelu nic się nie zmieniło. Nie zmniejszyła się, ale też i nie zwiększyła, ilość poradni 

specjalistycznych. Zmienił się natomiast od dnia 1 marca sposób realizacji nocnej i 

świątecznej pomocy lekarskiej, dawniej każdy podmiot musiał podpisywać umowę na 

świadczenie takiej pomocy, obecnie jest podział terytorialny, dla całej Gm. Stryków jest 

świadczona pomoc przez Przychodnie w Głownie przy ul. Kopernika.  Sprawy zagrażające 

życiu – nadal pracują karetki pogotowia, jednak bez lekarza, są to karetki ratownicze. Dane 

ogólno osobowe podlegają kodeksowi handlowemu, jest to tajemnica handlowa, nie można 

przekazać tych danych – mówił doktor Klincewicz.  

 

Przewodniczący Komisji pytał czy praca spółki zapewnia pełne bezpieczeństwo i pełne 

wychodzenie pacjenta z choroby. 

 

Doktor Klincewicz poinformował o podpisanych umowach z laboratorium, ze szpitalem w 

Głownie na świadczenie usług USG, umowie ze szpitalem w Zgierzu, przyjeżdża także 

przenośny USG. Zabezpieczenie pacjentów w sensie badań i diagnostyki jest pełne.  

 

Radny Sławomir Źródło pytał, gdzie trzeba się zgłosić z nagłymi bólami kręgosłupa, mówił, 

że trzeba doprecyzować informację jeśli chodzi o bóle stawów, po za tym pomoc nocna jest 
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bez RTG. Radny pytał czemu nie ma kardiologa świadczącego usługi z NFZ, czemu są tak 

długie terminy oczekiwania w rehabilitacji, terminy wyznaczane są na miesiąc październik. 

 

Doktor Klincewicz odpowiedział, że umowa ze szpitalem mówi, że jeżeli jest pilna potrzeba 

to zdjęcie RTG jest robione. Nocna i świąteczna pomoc nie może służyć pomocy urazowej, 

np. złamaniom, sprawy urazowe załatwia SOR w Zgierzu. Jeżeli chodzi o kardiologa to nie 

ma takiej możliwości, ponieważ nie ma odpowiednio przygotowanego gabinetu. Praca 

rehabilitacji zależy od przyznanych punktów, my możemy wykonywać dwa razy tyle 

zabiegów, ale nikt nam za to nie zapłaci. Co roku otrzymujemy tę samą liczb punktów.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał więc po co utrzymujemy coś sztucznie, na rehabilitacje można 

się dostać po pół roku oczekiwania. Wiadomo, że spółka kieruje się zyskiem, dochodem, 

dlaczego takimi schorzeniami patologicznymi takimi jak kardiologia, diabetologia spółka nie 

jest zainteresowana.  

 

Doktor Klincewicz odpowiedział, że dłuższe oczekiwanie na rehabilitacje jest przy 

zwyrodnieniach, po urazie nie czeka się pół roku. Na diabetologa i kardiologa NFZ nie 

przyznał punktów, NFZ obecnie ma plan terytorialny, na każde terytorium przeznaczone są 

pewne środki, my jako Stryków jesteśmy za małym terytorium. Centralnym punktem dla NFZ 

jest Głowno, tam mieści się poradnia kardiologiczna i diabetologiczna.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał, czy osoba zaawansowana jako diabetyk ma jechać do Głowna, 

jeżeli jej stan na to nie pozwala i nie może opuścić miejsca zamieszkania. Jest to pewne 

ryzyko, na trenie Gminy Stryków jest dużo diabetyków. Albo jest nas stać na diabetologa, 

albo trzeba powiedzieć mieszkańcom, że jesteśmy gminą biedną.  Rozważam postawienie 

wniosku o poparciu ośrodków, aby gmina napisała list intencyjny do NFZ. Wskazałem na 

choroby patologiczne, gdzie jest najwięcej ludzi chorych, są to choroby społeczne. 

 

Doktor Klincewicz powiedział, że nie może zadłużyć placówki i leczyć bez punktów. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby Spółka Remedium wystąpiła do Urzędu, że ma 

potrzebę zatrudnienia następujących specjalistów, a Gmina poprze te inicjatywę w NFZ.  

 

Doktor Klincewicz  zgodził się z propozycją, wystąpi do NFZ, aby był diabetolog.  

Radny Bogdan Walczak zaproponował częściowe zwolnienie z opłat spółek, tam gdzie 

bezpośrednio zaangażowane są w ochronę zdrowia. Poinformował, że złoży wniosek w tej 

sprawie.  

 

Radny Andrzej Pożarlik poruszył kwestie remontu przychodni w Strykowie, pytał w jaki 

sposób będzie funkcjonowała przychodnia podczas remontu, aby nie był on uciążliwy dla 

pacjenta.  

Doktor Klincewicz odpowiedział, że w ramach projektowania remontu przychodni dużo czasu 

spędziliśmy z projektantami oraz w Sanepidzie. Podczas remontu da się pracować, ale remont 

trzeba zaplanować piętrami. Najpierw będzie wybudowana klatka z drugiej strony, aby 

zapewnić pacjentom komunikację na górę, a parter będzie w tym czasie remontowany. Być 

może trzeba będzie coś przenieść do innego ośrodka, np. w Bratoszewicach, ale wolałbym 

tego nie robić – mówił doktor Klincewicz. Trzeba poczekać na postępowanie przetargowe.  
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Radny Bogdan Walczak zauważył, że plany remontu przychodni były robione, kiedy był SP 

ZOZ, w tej chwili kiedy jest Spółka, pewne sprawy należą do właściciela, nie wiadomo czy 

coś w tej sytuacji coś się nie zmieni. Tutaj warunki zmieniają podatnicy, a nie Spółka. 

 

W sensie technicznym i prawnym nic się nie zmieni zauważył doktor Klincewicz. Spółka 

płaci podatek za 1000 m
2
, jest to 2.500 zł na miesiąc.  Warunki funkcjonowania placówek są 

jednakowe dla wszystkich, remont będzie zrobiony tak jak wymagają tego przepisy.   

 

Radna Anna Ślęzak pytała o Punkt Lekarski w Koźlu, który na tą chwilę jest nieczynny, czy 

jest możliwość jego otwarcia przynajmniej dwa razy w tygodniu.  

 

Doktor Klincewicz odpowiedział, że Punkt ten zamknął Sanepid ze względu na stan 

techniczny, bez jego poprawy nie będzie otwarcia.  

Podsumowując Przewodniczący Komisji powiedział, że słusznie, iż Komisja przyjrzała się 

tym sprawom, na temat remontu nie wiemy wiele, jedno z bliższych posiedzeń poświęcimy 

temu tematowi, zapoznamy się z dokumentacją, specyfikacją przetargową.  

 

Radny Bogdan Walczak zaproponował, aby opinia publiczna nie odebrała tego, że Komisja 

Rady zrobiła spotkanie z jednym podmiotem, trzeba zaprosić pozostałe podmioty świadczące 

usługi medyczne z terenu Gminy Stryków.  

 

Ad. 2.  

 

Informację dotyczącą zagospodarowania zalewu w Strykowie przedstawiła pani Grażyna 

Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji. Są to dwa  zadania inwestycyjne: 

zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego wraz z budową kompleksu sportowo-

turystyczno - rekreacyjnego. Przedmiotem zamówienia jest renowacja linii brzegowej 

zbiornika o łącznej długości 1879 m., usunięcie osadu z dna czaszy zbiornika w strefie 

przycofkowej oraz z dna rzeki Moszczenicy na odcinku wlotowym do zbiornika, wykonanie 

brodzika dla dzieci oraz remont żelbetowej budowli przelewowo-spustowej. Realizacja 

zadania do 21 czerwca 2011 roku przez firmę MELWOOD ze Strykowa. Drugie zadanie 

polegające na zagospodarowaniu obrzeży – przygotowywana jest specyfikacja przetargowa, 

będzie zawierać budowę ciągu pieszo –rowerowego, placu zabaw, skate park, to wszystko 

będzie od strony straży. Pozostała cześć zgodnie z WPF do 2013 roku. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że jego niepewność związana jest z tym, czy woda w 

zalewie będzie czysta, obiekt będzie piękny, a nie będziemy mogli z niego korzystać.  

Przewodniczący zwrócił uwagę na fakt, że trzeba znaleźć miejsce zanieczyszczenia zalewu.  

 

Radny Andrzej Pożarlik przypomniał, że w opracowaniu Uniwersytetu łódzkiego są wskazane 

źródła zanieczyszczenia.  

 

Radny Sławomir Źródło także przypomniał, że na Komisji Rolnictwa pracownicy UŁ 

wskazywali źródła zatrucia ukierunkowane pod cieki wodne wpływające do Moszczenicy w 

Warszewicach, a także Młynówka, Kiełmiczanka.  
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Ad. 3.  

 

Projekt uchwały w sprawie warunków funkcjonowania oraz trybu powoływania i 

odwoływania członków zespołu Interdyscyplinarnego w Strykowie zaprezentowała pani 

Bożena Chojnacka Kierownik MGOPS w Strykowie.  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie warunków 

funkcjonowania oraz trybu powoływania i odwoływania członków zespołu 

Interdyscyplinarnego w Strykowie z następującymi zmianami: 

 wykreślenie § 7, 

 wykreślenie §10 ust. 2.  

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

Radny Bogdan Walczak nie złożył wniosku dot. zwolnienia z opłat palcówek medycznych. 

Zauważył także, że nie realizowane są wnioski przyjmowane na posiedzeniach Komisji.  

 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

 

 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

   Józef Migdałek  

 

 

 


